




10. Valg af 2 revisorsuppleanter

Morten Buhk, nr. 46, er genvalgt
Helle Kragh, nr. 17, er valgt

11. Eventuelt

Under eventuelt kan der ikke sættes forslag til afstemning.

Nr. 25: Bekymring omkring hvordan der køres ned ad vejen, og at der opstår
situationer hvor børn kan komme i fare. Ønske om at bestyrelsen går videre med
mulighed for skiltning

Nr. 12: Kommunens hjemmehjælpere kører også meget hurtigt på vores vej.

Bestyrelsen: Vi har før haft skilte op, som ikke hjælper, men vil undersøge andre
muligheder eller bedre skiltning.

Nr. 4: Ønske om at betale for snerydning på Olymposvej, hvis kommunen ikke gør
det og man ikke kan komme på arbejde pga. snemængder.

Dette kan ikke besluttes på Generalforsamlingen, da det ikke er stillet som forslag
inden. Der var dog ikke opbakning til forslaget, da vi ikke vil betale yderligere for en
kommunal opgave.

Nr. 3 og 26: Ønske om der gøres noget ved at der parkeres udfor indkørsler m.m.,
når der er arrangementer på fodboldbanerne.

Bestyrelsen: Det er aftalt med RKG fodbold at de skal give os besked, når der er
standerhejsning for ungdomsafd., så vi er "forberedt". Det samme er gældende, når
der er RKG Cup. Det er ok selv at påtale, hvis man ser nogen parkere til gene, man
kan også kontakte politiet, men det er forholdsvist sjældent det sker og vejen er
offentlig, så vi kan ikke sætte forbudsskilte m.m. op.

Bestyrelsen kontakter tennisklubben inden sæsonen går i gang.

Nr. 3: Ønske om flere sociale arrangementer. Vil også være godt for nye beboere.
Bestyrelsen griber den, men vil gerne have input til forslag og hjælpere til afvikling.
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